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Plats:  Borås Boulehall 

Tid: 18:00 

Närvarande:  Jan-Åke Brandt Anna-Maija Gustafsson Arne Levin
 Kenneth Harrysson Carina Stenborg Leif Mollberg (Adj) 
Göran Larsson Krister Salomonsson 

Klubbordf.: Kent-Olof Eriksson 
Revisor: Anita Skoglund 

 

 

Anteckningar: 

1. Mötets öppnande 

Jan-Åke öppnade mötet och hälsade samtliga välkomna. 

 

2. Ersättare för ordinarie ledamot 

Kenneth Harrysson gick in som ersättare då Lars-Göran Axelsson hade förhinder. 

 

3. Dagordning 

Denna godkändes. 

 

4. Justering av dagens protokoll 

Göran Larsson valdes att jämte ordf. justera dagens protokoll. 

 

5. Föregående protokoll 

Föregående protokoll 2023-05-24 lästes och lades till handlingarna. 

 

6. Ekonomi 

- Ekonomisk rapport: 

Denna tittades på och löper på enl. budget och ser fortsatt bra ut. 

 

7. Personal 

Styrelsen beslöt att förlänga Leif Mollbergs anställning som hallvärd fr.o.m. 2023-09-18 

t.o.m. 2024-04-15. 

Leif Mollberg närvarade inte vid detta beslut. 

 

8. SISU 

Det finns ett utbildningsschema från Sisu som har förmedlats ut till styrelsemedlemmarna, 

schemat tittades på och rekommenderades att det finns många bra utbildningar att gå på 

vid behov/intresse. De flesta av dessa är dessutom gratis. 
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9. Underhåll/Reparationer/Investeringar 

- Reparationer 

Inget nytt är rapporterat från Borås Kommun. 

Dock kändes klimatet bättre i hallen nu efter sommaren än förra året, dock har det 

fortfarande läckt in lite vatten och detta kommer att tas upp med kommunen. 

- Investeringar 

Ny PC inhandlad och installerad på kontoret 

 

10. Skrivelser 

Finns inga att rapportera om. 

 

11. Hemsidan 

Inget nytt att rapportera. 

 

12. Samarbetspartners 

- Avtal  

Leif kommer att ta över arbetet som Lars Svanteson har utfört för BBA’s räkning, även att 

engagera mer företag att spela boule i hallen. 

Bansponsring 

Inget nytt att rapportera. 

 

13. Kommittéer 

- Tävlingskommittén  

Göran Carlén kommer att kalla föreningarna i BBA till ett möte så fort den nya 

sanktionskalendern kommer ut. 

- Utvecklingskommittén 

Före ordinarie möte hölls ett extra möte med klubbordförandena i BBA för att gå igenom 

ett ev. nytt Hallkort som skall ersätta nuvarande kortet för enskild träning. Vi kommer att 

kalla till ett extra årsmöte ang. det nya Hallkortet som planeras att introduceras 2024-01-

01. Mötet kommer att äga rum den 2023-11-08 kl. 18:00. 

 

14. Gemensamt ansvar 

- Idrottsskolan 

När ett förslag inkommer om datum på detta (det brukar vara 8 veckor på höst samt vår) 

kommer medlemsklubbarna i BBA att ta hand om detta inom ramen för gemensamt 

ansvar. 

- Städning 

SSÖ kommer under september att genomföra en städning i hallen inför kommande 

inomhussäsong. 

 

15. Caféterian 

Denna kommer att starta upp under september i samma regi som förra året. 

 

16. Telefon / Bredband 

Inget nytt att rapportera.  
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17. Kvarstående frågor 

- Skrotning klot 

- Introduktionskvällar 

Arne kommer att ta fram förslag på info när detta kommer att ske i hallen. Förslaget 

kommer skickas ut via sociala medier samt skickas ut till företag. Samtliga medlemmar i 

BBA uppmanas att hjälpa till att förmedla detta.  

 

18. Övriga frågor 

Inga förutom att uppmärksamma det extra årsmötet under hösten, se Punkt 13. 

 

19. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte kommer att äga rum den 2023-09-27 kl 18:00 i boulehallen samt 2023-

10-25.  

 

20. Mötets avslutande 

Jan-Åke tackade närvarande på mötet som avslutades. 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Leif Mollberg 

 

 

Justeras 

 

 

 

Jan-Åke Brandt Göran Larsson  


